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    Historisch overzicht van de Commissie Emeriti-activiteiten van de TU/e 
 
Inleiding 
 
In de loop van het academisch jaar 2002-2003 wordt, op initiatief van de rector magnificus, 
prof. dr. R.A. (Rutger) van Santen, besloten de senaatslunches te vervangen door 
‘academielunches’, bestemd voor de nog in functie zijnde hoogleraren. Het idee dat daaraan 
ten grondslag ligt, is de ‘corporate identity’ te bevorderen. De ’oude’ senaatslunches, mede 
bedoeld als klankbord voor de rector, zijn daarvoor minder geschikt: ze worden door de 
zittende hoogleraren slecht bezocht, terwijl naar verhouding juist de emeriti goed 
vertegenwoordigd zijn. Van dit plan wordt melding gemaakt in het TU/e-periodiek Cursor in 
het nummer van 14-03-20021. Omdat kennelijk een niet onaanzienlijk deel van de emeriti de 
behoefte voelt in contact te blijven met de TU/e en de mogelijkheid hiertoe door het 
opheffen van de senaatslunches wordt bemoeilijkt, beraadt een viertal oud-hoogleraren2 – 
prof. dr.  P. (Paul) van der Laan, prof. dr. J.H. (Jack) van Lint, prof. dr. J.A.J. (Jacques) Roufs en 
prof. dr. ir. A.C.H. (Toon) van der Wolf -   zich hoe daar in de toekomst in kan worden 
voorzien. Het zojuist genoemde contact dient wederzijds van belang te zijn, dus ook in dat 
van de TU/e; in dat opzicht is er een zekere analogie met de missie van het Alumnibureau 
van de instelling die luidt: ‘het tot stand brengen, intensiveren en in stand houden van de 
band tussen de TU/e en haar alumni, die resulteert in een actieve, inspirerende en 
wederzijds vruchtbare relatie’.  
 
De eerste Commissie 
 
In een notitie van Van der Wolf de dato 02-01-2002 wordt een drietal argumenten genoemd 
die dat wederzijdse belang expliciteren; in de ‘missie’ op de website (zie pag. 5 van dit 
overzicht) zijn deze verwerkt. Genoemd viertal vormt vanaf het voorjaar van 2002 de 
Commissie3 Emeriti-activiteiten van de TU/e; Paul van der Laan neemt het voorzitterschap 
op zich. Alvorens zich via een brief te richten tot de emeriti, heeft de Commissie zich ervan 
overtuigd dat de in 1995 opgerichte Faculty Club (FC) van de TU/e – prof. dr. M.J.A. 
(Martien) de Voigt is haar voorzitter -  bereid is de door de Commissie te entameren 
activiteiten in te bedden in die van de FC en de daarvoor benodigde financiële middelen in 
haar begroting op te nemen.  
 
De eerste activiteiten 
 
In eerste instantie wordt uitgegaan van de volgende activiteiten: een viertal4 bijeenkomsten 
inclusief lunch (in oktober, in november, in februari, in april (met partners)). Daarnaast 
zouden elk jaar op ad hoc basis een borrel en een excursie kunnen worden georganiseerd. 
                                                           
1 De eerste academielunch wordt gehouden op 6 maart 2002. Onderwerp van gesprek is de positie van de 
universitair hoofddocent en dan met name de vraag of aan deze categorie ook het promotierecht zou dienen te 
worden toegekend. In meerderheid voelen de aanwezige hoogleraren hier wel voor. 
2 Emeriti van respectievelijk de faculteiten Wiskunde & Informatica, Wiskunde & Informatica, Biomedische 
Technologie en Werktuigbouwkunde. 
3 Drs. J.P.A.W.M. (Joost) van den Brekel treedt op als intermediair tussen de Faculty Club (FC) en de Commissie; 
de secretariaatswerkzaamheden worden verzorgd door mevrouw A.Y.M. (Anette) Sezin, office manager FC. 
4 Bij de uitwerking van haar plannen heeft de Commissie zich beperkt tot drie bijeenkomsten: in oktober, in 
januari en in april. 
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Naar de mening van het bestuur van de FC komt een excursie minder in aanmerking; de 
organisatie daarvan ligt meer op het terrein van de Personeelsvereniging van de TU/e. 
Verder wordt in overweging gegeven de leden van het College van Bestuur(CvB) voor de 
bijeenkomsten uit te nodigen, en eveneens de decanen van de faculteiten. Voor de 
genoemde activiteiten wordt een bedrag begroot van 7450 euro; daarbij wordt uitgegaan 
van gemiddeld 45 emeriti per bijeenkomst, en van eigen bijdragen wordt afgezien.  
Wanneer in april 2002 blijkt dat in de TU/e begroting inderdaad het genoemde extra bedrag 
voor de FC is opgenomen, wordt in mei op voorstel van Jacques Roufs een brief aan de 
emeriti verstuurd waarin (1) geschetst wordt wat de Commissie voor ogen staat, (2) verzocht 
wordt kenbaar te maken  hoe men hiertegenover staat en of men van plan is de 
lunchbijeenkomsten te bezoeken, (3) of men bereid is lid te worden van de FC omdat 
immers de lunches bekostigd worden uit de middelen van de FC. De respons is enigszins 
teleurstellend: van de ruim honderd aangeschreven emeriti worden 26 reacties ontvangen; 
het merendeel daarvan is positief, ook voor wat betreft het geven van een eigen financiële 
bijdrage; 6 zijn zonder meer negatief. Op basis hiervan wordt het gemiddeld aantal 
aanwezigen per lunchbijeenkomst nu geschat op zo’n 25 á 30 (voor de bijeenkomst met 
partners mag dan op het dubbele aantal worden gerekend).  
 
Werkzaamheden van de Commissie 
 
De werkzaamheden van de Commissie hebben met name betrekking op het bedenken van 
onderwerpen die zich lenen voor een voordracht tijdens een lunchbijeenkomst, het vinden 
van gekwalificeerde sprekers5 daarbij, het samenstellen van de uitnodigingen voor de 
bijeenkomsten, overleg met de catering van de University Club (UC) waar de bijeenkomsten 
plaatsvinden, zo nu en dan overleg met de voorzitter van de FC, en het jaarlijks opstellen van 
een begroting. Hiertoe komt men met enige regelmaat bij elkaar, maar veel wordt ook 
geregeld via e-mail. De eerste lunchbijeenkomst wordt gehouden op 11-10-2002; de oud-
leden van het CvB en de secretaris van de TU/e ontvangen daarvoor tevens een uitnodiging. 
Het is uiteraard niet toevallig dat, om de goede betrekkingen met het CvB te onderstrepen, 
de rector magnificus Van Santen wordt gevraagd de voordracht te houden. Hij geeft, heel 
toepasselijk, een schets van de wetenschappelijke agenda van de TU/e, zowel voor 
onderwijs als voor onderzoek, voor de komende jaren. Voor het diner is een eigen bijdrage 
vereist; voor bijeenkomsten met partners (in het algemeen ’s avonds) zal dat voortaan 
steeds het geval zijn, voor de  lunchbijeenkomsten geldt dat niet. In de uitnodigingen wordt 
er herhaaldelijk op aangedrongen lid te worden van de FC. 
In hetgeen volgt zal alleen in die gevallen waar daar aanleiding toe is de titel van de 
voordracht en de naam van de spreker worden vermeld;  voor een compleet up-to-date 
overzicht wordt verwezen naar bijlage 1 (dit overzicht is ook te vinden op de website).  
In herinnering zij gebracht dat Jack van Lint, oud-rector magnificus van de TU/e, lid is van de 
Commissie. In de loop van het jaar 2003 krijgt hij ernstige problemen met zijn gezondheid, 

                                                           
5 Vanaf het begin is hierbij een zekere differentiatie nagestreefd in die zin dat actueel wetenschappelijk 
onderzoek aan de TU/e aan de orde zou kunnen komen, dat beleid ten aanzien van onderwijs en onderzoek 
zich hiervoor zou lenen (denk bijvoorbeeld aan het beleid dat in deze gevoerd wordt door de Nederlandse 
Organisatie voor Wetenschappelijk Onderzoek), dat ook TU/e-emeriti de gelegenheid zouden moeten krijgen  
lezingen te houden over algemene onderwerpen waarin ze zich (recent) verdiept hebben en waarvan mag 
worden verwacht dat daarvoor belangstelling bestaat. Voor de bijeenkomsten met de partners dient uiteraard 
naar luchtiger onderwerpen te worden gezocht; te denken valt daarbij aan kunst en cultuur. 
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ertoe leidend dat hij op 28 september 2004 komt te overlijden6. De hierdoor ontstane 
vacature wordt voorlopig niet opgevuld; dat gebeurt pas met ingang van 1 september 2006 
wanneer prof. dr. ir. F. (Frans) Schurer, oud-hoogleraar van de faculteit Wiskunde & 
Informatica, lid wordt van de Commissie. Vermeldenswaard is dat voor de bijeenkomst in 
april 2005 met partners de leden van de Vereniging van vrouwen van hoogleraren van de 
TU/e (VVEH) ook zijn uitgenodigd7.  
Op 28-10-2007 viert de FC haar tweede lustrum. Omdat veel emeriti zich hiervoor hebben 
aangemeld, wordt besloten de geplande lunchbijeenkomst op 26-10-2007 te laten 
vervallen8.  
Omstreeks deze tijd worden de secretariaatswerkzaamheden van de Commissie, tot nu toe 
vervuld door mevrouw Anette Sezin, overgenomen door mevrouw K.C.A. (Rina) Boom- van 
der Velde (de nieuwe office manager van de FC). Joost van den Brekel attendeert de 
Commissie erop – begin januari 2008 -  dat het wellicht in de naaste toekomst niet meer 
vanzelfsprekend is dat aan bezoekers van de lunchbijeenkomsten gratis uitrijkaarten worden 
verstrekt; met de secretaris van de TU/e zal overleg worden gepleegd of dit toch bestendigd 
kan worden9.  
 
In het najaar van 2008 wordt tevens overleg gevoerd met prof. dr. ir. A.C.P.M. (Ton) Backx, 
de nieuwe voorzitter van de FC. In dit kennismakingsgesprek komen de voorgenomen 
activiteiten van de Commissie in het academisch jaar 2008-2009 aan de orde en de daarbij 
behorende begroting; de hierin opgenomen uitgaven bedragen door de jaren heen ongeveer 
3000 euro.  
 
Ontvlechting FC en Commissie 
 
Een ander onderwerp van gesprek is de nieuwe koers die de FC wil gaan varen: overwogen 
wordt om alle leden van de wetenschappelijke staf qualitate qua lid te maken van de FC, 
voortaan geen contributie meer te heffen, maar de faculteiten naar rato te laten bijdragen 
aan het budget van de FC. Ontvlechting van de Commissie en de FC zou naar de mening van 
het bestuur van de FC passen in de nieuwe koers.  
Vooruitlopend op de gebeurtenissen dienaangaande: metterdaad wordt daartoe pas 
besloten met ingang van het jaar 2011; dit is de uitkomst van een gesprek op 01-11-2010 dat 
Paul van der Laan en de secretaresse van de Commissie hebben met ir. H.P.J.M. (Harry) 
Roumen (secretaris van de TU/e) en H.P.A. (Eric) Hendrikx (afdeling Financiën).   
 

                                                           
6 Van Lint heeft grote verdiensten gehad voor de TU/e. Voor een overzicht van leven en werk van deze 
prominente wiskundige zij verwezen naar een artikel van de hand van N.G. de Bruijn in het Nieuw Archief voor 
Wiskunde; cf. het juninummer van 2005. 
7 Opgemerkt zij dat een luttel aantal leden van de VVEH de partner van een niet- emeritus is. Van der Wolf 
suggereert voor dit soort bijeenkomsten ook de weduwes van de overleden oud-rectores magnifici uit te 
nodigen (sommigen daarvan zijn geen lid van de VVEH). 
8 Het laten vervallen van deze bijeenkomst houdt ook verband met het krap bij kas zitten van de FC, dit in 
verband met het lustrum van de TU/e in 2006 en de viering van het tienjarig bestaan van de FC. 
9 Voorlopig is dat inderdaad nog het geval, maar in het najaar van 2009 zullen de kaarten á raison van 7,50 euro 
in rekening worden gebracht bij de Commissie. Aangezien dit een additionele forse kostenpost is, wordt van 
het verschaffen van gratis uitrijkaaarten voortaan afgezien. 
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Overeengekomen wordt tevens dat met ingang van 2011 de Commissie een jaarlijkse 
bijdrage10 van 3000 euro zal ontvangen van het CvB. Met ingang van 2015 is dit bedrag 
verhoogd naar 4000 euro per jaar.  
Met ingang van 01-09-2008 neemt mevrouw C.W.T. (Toos) Rikmans, de secretaresse van 
Roumen, de secretariaatswerkzaamheden van de Commissie voor haar rekening.  
 
Toon van der Wolf geeft in het voorjaar van 2010 te kennen dat hij zijn lidmaatschap van de 
Commissie met ingang van 01-09- 2010 wenst te beëindigen. In de bijeenkomst met partners 
op 16-04-2010 wordt daarvan mededeling gedaan; Jacques Roufs memoreert de vele en 
belangrijke verdiensten die Toon voor de Commissie heeft gehad. In het najaar van 2010 
neemt Theo Bemelmans, emeritus van de faculteit Engineering & Information Sciences, zijn 
plaats in. In de zomer van 2010 wordt mevrouw J.E. (Jannelies) Smit de nieuwe secretaresse 
van de Commissie.  
Na bijna tien jaar voorzitter te zijn geweest van de Commissie, geeft Paul van der Laan aan 
zijn werkzaamheden met ingang van het jaar 2010  te willen beëindigen. Tijdens de 
lunchbijeenkomst van 28-01-2011 dankt Jacques Roufs Paul voor de voortrekkersrol die hij 
gedurende al die jaren heeft vervuld. Onderling overleg tussen de Commissieleden leidt 
ertoe dat vanaf nu Frans Schurer als voorzitter optreedt. 
 
Website 
 
Op initiatief van Jannelies Smit wordt medio juli 2011 een begin gemaakt met het opzetten 
van een website: www.tue.nl/emeriti Als introductie is de ‘missie’ van de Commissie 
opgenomen, een bondige schets van hetgeen in de notitie van Van der Wolf is vervat en 
halverwege pagina 1 van dit overzicht is aangeduid. Daarna volgt de samenstelling van de 
Commissie. Een belangrijk onderdeel van de site wordt gevormd door de adressenlijst: 
beknopte levensschetsen van de emeriti, door hen zelf samengesteld, waarin een verwijzing 
naar een aantal wetenschappelijke artikelen is opgenomen, waaronder het afscheidscollege. 
Hoewel een niet onaanzienlijk aantal emeriti hieraan zijn medewerking heeft verleend, is dit 
onderdeel van de site nog verre van representatief voor het totaal aantal emeriti dat de 
TU/e kent. De site bevat verder een volledig chronologisch overzicht van alle voordrachten 
die tot nu toe zijn gehouden.  
Het onderhoud van de website vergt gedurig aandacht. Eén aspect daarvan is het toevoegen 
van de boven aangeduide levensschetsen; in de lunchbijeenkomsten en ook per brief wordt 
er bij de emeriti herhaaldelijk op aangedrongen een dergelijke schets aan te leveren.  
 
Na overleg met mw. Dr. N.M.M. Ummelen, secretaris van de universiteit, wordt per 1 januari 
2016 Jannelies Smit aangesteld als beheerder van het nieuwe ‘Album Academicum’.  
 
Nieuwe leden Commissie 
 
In het voorjaar van 2011 wordt prof. dr. ir. F. M. Th. (Thijs) Bax, oud-hoogleraar van de 
faculteit Bouwkunde, lid van de Commissie. De samenstelling van de Commissie ondergaat 
opnieuw een wijziging met ingang van het academisch jaar 2011-2012: Jacques Roufs geeft 
te kennen, na tien jaar actief te zijn geweest, zijn lidmaatschap te willen beëindigen. Tijdens 
                                                           
10 Tot en met het jaar 2013 is toegezegd deze subsidie te verstrekken; dat is de uitkomst van het overleg op 15-
02-2011 met de secretaris van de TU/e. 

http://www.tue.nl/emeriti
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de lunchbijeenkomst op 04-11-2011 wordt door Frans Schurer zijn vele bijdragen aan het 
werk van de Commissie gememoreerd. Prof. dr.ir. P.A.J.M. (Piet) Kerkhof, emeritus van de 
faculteit Scheikundige Technologie, neemt zijn plaats in. Helaas overlijdt Piet Kerkhof begin 
2015. Zijn plaats wordt ingenomen door Prof.dr.ir. R. (Ruud) Metselaar.  
 
In april 2014 neemt de Commissie afscheid van Piet Kerkhof; wegens verhuizing naar de 
andere kant van het land moet hij helaas zijn werkzaamheden voor de Commissie staken. 
Helaas zal hij al in 2015 overlijden. 

Met ingang van 2014 treedt Prof.dr.ir. M.J.W. (Jeu) Schouten toe tot het bestuur. Zijn laatste 
functie bij de TU/e was decaan van de faculteit Industrial Design.  

Per 1 september 2014 stopt Frans Schurer als bestuurslid, na 8 jaar. Ook hij verlaat 
Eindhoven voor een ander deel van Nederland. Er wordt op een passende manier afscheid 
genomen van Frans in oktober 2014.  

De plaats van Frans Schurer wordt ingenomen door Prof.dr. R. (Ruud) Metselaar, werkzaam 
geweest bij de faculteit Scheikunde.  

Tussen oktober 2014 en maart 2019 zijn er geen bestuurswisselingen geweest. In maart 
2019 treedt Prof.dr. J. (Jan) Meuldijk toe tot het bestuur. Ook hij is afkomstig van de faculteit 
Scheikunde.  

 
 
Nieuwe initiatieven 
 
Om de deelname aan de activiteiten van de Commissie te bevorderen, zal per faculteit een 
emeritus, een ‘ambassadeur’, worden aangezocht om zijn oud-collega’s hierop te attenderen 
en om hen te stimuleren aanwezig te zijn; het kan een verrijking van het emeritaat 
betekenen. De oud-hoogleraren die op de verzendlijst – die overigens verre van volledig is -   
staan, zullen daartoe ‘toebedeeld’ worden aan de huidige negen faculteiten11.  
 
 
  

                                                           
11 Biomedische Technologie, Bouwkunde, Electrical Engineering, Industrial Design, Scheikundige Technologie, 
Technische Natuurkunde, Industrial & Innovation Sciences, Werktuigbouwkunde, Wiskunde & Informatica. 
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Bijlage 1 
                         Chronologisch overzicht van de voordrachten  
 
11-10-2002: Prof. dr. R.A. (Rutger) van Santen, rector magnificus van de TU/e, over  
 Recente plannen betreffende de ontwikkeling van onderwijs en onderzoek van de TU/e. 
31-01-2003: Prof. dr. J.A.J. (Jacques) Roufs, oud-hoogleraar TU/e, over 
Dendrochronologie, jaarringdatering. 
07-05-2003: Een openbare repetitie van het Oude Stijl Jazz Orkest New Orleans Dixie Skaters. 
24-10-2003: Prof. dr. J.H. (Jack) van Lint, oud-hoogleraar TU/e, over 
Zegels op brieven; waarom? 
13-02-2004: Prof. dr. H. (Herman) Bouma, oud-hoogleraar TU/e, over Gerontechnologie. 
14-05-2004: Prof. ir. C. (Carel) de Beer, oud-hoogleraar TU/e, over 
De geschiedenis van Het Grote Schip van Isambart Kingdom Brunel. 
08-10-2004: Prof dr. ir. M.J.W. (Jeu) Schouten, decaan fac.  Industrial Design TU/e, over 
Industrial design. 
28-01-2005: Prof. dr. ir. G.M.W. (Gerrit) Kroesen, hoogleraar TU/e, over  
ARGES: een experiment van de TU/e en Philips in het International Space Station tijdens de 
Delta-missie van André Kuipers. 
29-04-2005: Prof. dr. M.J.A. (Martien) de Voigt, oud-hoogleraar TU/e, over Geluid, 
 gezondheid en het gehoor. Een luistertherapie voor leer –en ontwikkelingsachterstanden. 
04-11-2005: Prof. dr. ir. J.H. (Jan) Blom, oud-hoogleraar TU/e en voorzitter van de 
Lustrumcommissie TU/e, over Lustrumactiviteiten. 
27-01-2006: Dr. A. (Anita) Mol, postdoc faculteit Biomedische Technologie TU/e, over 
Functional tissue engineering of heart valves based on biodegradable polymers. 
26-10-2006: Prof. dr. ir. F.W. (Frans) Sluijter, oud-hoogleraar TU/e, over 
Is windenergie een oplossing? 
26-01-2007: Prof. mag. arch. P. (Peter) Schmid, oud-hoogleraar TU/e, over 
Duurzaam bouwen. 
20-04-2007: Prof. dr. T.M.A. (Theo) Bemelmans, oud-hoogleraar TU/e, over 
Santiago de Compostela; een tocht door de Middeleeuwen. 
18-01-2008: Prof. dr. ir. M.L.J. (Malo) Hautus, oud-hoogleraar TU/e, over 
Het ontstaan van het alfabet. 
18-04-2008: Ir. H. (Hans) Tromp, oud-medewerker Philips Industrial Electronics,  over 
Klassieke Chinese tuinen als reflectie van Chinese cultuur en religie(s). 
24-10-2008: Mevrouw Melanie Dumay, kunsthandel Art Dumay, Nuenen, over 
Onschatbare waarde: over het kopen en verkopen van kunst. Valse kunst: behoed u! 
30-01-2009: Prof. dr. K. (Klaas) van Berkel, hoogleraar Rijksuniversiteit Groningen, over 
Wat heet wetenschap? De Koninklijke Akademie en de definitie van de wetenschap. 
17-04-2009: Dr. P. (Paul) van der Sluis, Philips Research Laboratories Eindhoven, over 
The Philips woodstove for sustainable cooking. 
30-10-2009: Dr. ir. C.W.A.M. (Cees) van Overveld, universitair hoofddocent TU/e, over 
Big images.  
29-01-2010: Prof. dr. F.E.J. (Frans) Kruseman Aretz, oud-hoogleraar TU/e, over 
Alan M. Turing )1912-1954): wiskundige, logicus, codekraker en informaticus. 
16-04-2010: Prof. dr. ir. M.F.Th. (Thijs) Bax, oud-hoogleraar TU/e, over  
De Nieuwe Hollandse waterlinie. 
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29-10-2010: Prof. dr. ir. S.H.A. (Ton) Begemann, oud-hoogleraar TU/e, over 
Is de Gore waarheid waar? 
28-01-2011: Prof. dr. N.H. (Nico) Douben, oud-hoogleraar TU/e, over 
Open innoveren tussen agro, industrie en kenniswerkers. 
15-04-2011: Dr. ir. C.I.T. (Carlo) van de Weijer, vice-president Traffic Solutions Tom Tom: 
Automotive innovatie nieuwe stijl bij Tom Tom. 
04-11-2011: Dr. ir. A.J.H.M. (Arno) Peels, voorzitter College van Bestuur TU/e, over 
De TU/e in 2020. 
27-01-2012: Prof. dr. D. (Dirk) van Delft, directeur Boerhaave Museum, over 
Heike Kamerlingh Onnes en de ontdekking van de supergeleiding. 
20-04-2012: Ir. J. (Joost) Wintermans, …., over  
Carel Willink 1900-1983, Cassandra van de twintigste eeuw? 
26-10-2012: Prof. dr. ir. M. (Maarten) Steinbuch, hoogleraar TU/e, over 
Control challenges for smart vehicles. 
25-01-2013: Prof. dr. ir. N.J. (John) Habraken, oud-hoogleraar TU/e, over 
Onderzoek en architectuur. Een persoonlijke speurtocht, 1962 tot heden. 
19-04-2013: Mw. Ida van Zijl, conservator toegepaste kunst en design Centraal Museum 
Utrecht, over Een beweeglijke achtergrond voor het leven. Het woonhuis in Rietvelds oeuvre. 
25-10-2014: Prof.dr. P.L. (Piet) Cijsouw, oud-hoogleraar TU/e, over  
Afstandsbepaling in het helaal. 
31-10-2014: Prof.dr. J.W. (Hans) Niemantsverdriet over Op weg naar een TU/e Graduate 
School 
en Prof.dr.ir. A.M.C. (Lex) Lemmens over Waarom een Bachelor College; en werkt het ook? 
25-04-2014: Prof.dr. W. (Willem) Otterspeer over De mislukkingskunstenaar, biografie van 
W.F. Hermans 
24-10-2014: Drs. J. (Jan) van Steen, onderzoeker bij het Rathenau Instituut, over: 
Investeringen in research en ontwikkeling in Nederland 
30-01-2015: Prof.dr. T.M.A. (Theo) Bemelmans over Naar een lerende economie, en Prof.dr. 
N.H. (Nico) Douben over Naar een solidaire economie. 
08-05-2015: Prof.dr. E.H.L. (Emile) Aarts over De ontwikkeling van kunstmatig licht en 
Prof.dr.ir. Y.A.W. (Yvonne) de Kort over De psychologische effecten van licht en de invloed op 
ons bioritme. 
06-11-2015: Prof.dr.ir. F.P.T. (Frank) Baaijens, rector van de TU/e, over Stand van zaken op 
de TU/e 
29-01-2016: Ir. J.H.J. (Jan) Mengelers, voorzitter van het CvB, over De positie van de TU/e en 
het Wetenschapsbeleid. 
13-5-2016: Dr. J. van Laarhoven, oud-directeur van het Noord-Brabants museum, over 
Kunstlicht in de kunst. 
14-9-2016: Ir. Arie van Rangelrooy, over Het Philipspaviljoen op de wereldtentoonstelling van 
Brussel in 1958. 
28-10-2016: Een optreden van de New Orleans Dixie Skaters, met emeritus Toon van der 
Wolf op Banjo. Dit als begeleiding van een wilddiner.  
17-1-2017: Prof.dr.ir. Lex Lemmens over Het Bachelor College. 
12-5-2017: door prof. F.J.A.M. Greidanus, Head of Research and CTO voor Philips in Shanghai 
en tevens hoogleraar aan de Zhejiang University, met een lezing over China, opgeluisterd 
door Chinese Dance Group Eindhoven. 



8 
 

6-10-2017: Eric Boselie, directeur Eindhoven247 over Eindhoven365/247: doel, opzet, 
organisatie en een beetje Glow. 
26-1-2018: Jan Willem Nienhuys over De spirituele macht van China door de eeuwen heen. 
18-5-2018: Prof. Loe Feijs: Over elegante algoritmes en Mondriaan. 
12-10-2018: Prof.dr. K. (Kees) van Hee, over Toekomst van ons geld, bitcoin, blockchain en 
alternatieven. 
8-2-2019: Mr. J.P. (Jo) van Ham verzorgt een presentatie over en een rondleiding door het 
gerenoveerde Hoofdgebouw, nu Atlas genaamd. 
10-5-2019: Harpiste Inge Frimout verzorgt een inleiding en optreden.  
 


